
产品描述
主体为木制开孔漆，上部开放格部分面为岩板，背部
为黑镜，金属底框及腿为黑灰氟碳漆铝合金。

PRODUCT  DESCRIPTION
Made in wood. Black mirror on the back panel and 
stone top for the opening area.  Aluminum feet in 
dark grey epoxy paint finish.

Design by René Chyba

ERIKA 艾瑞卡

ERIKA collection started with modern minimalism style and finish with the oriental touch. 

The unique feature of "ERIKA SLIM" is the use of new technologies and materials, repre-

sentative of high-level industrial design. From this approach comes the versatile corner 

feet in die-casting aluminum, with a recognizable thin conical shape, which provides the 

products with elegance, lightness, and a floating sensation. This wine cabinet contains mix 

material includes mirror and marble to spice up your dining room with luxury vibe, also pro-

vides plentiful of storage solution within the drawers.

编号：J21

ERIKA系列在简洁现代的造型中透露着东方情韵，采用桌腿框架外露设计，有力承

托着柜体，该系列通过设计细节、比例尺寸、工艺稳定性的精准打磨，专属开模的金

属桌腿更加纤细精致，让该系列拥有更加脱俗的独立表现力。酒柜采用黑镜和岩板的

多材质结合给予餐厅空间轻奢的氛围，酒柜内部也规划出丰富的储物空间。

1100*450*1450MM
43.3*17.7*57.1"


